
Referat                                                                  
Bestyrelsesmøde                                     
Tirsdag d. 12. december 2017
 i klubhuset kl. 17.00 

Indkaldte: Kasper Jørgensen, Inge Jørgensen, Fritz Lauritsen, Morten Adel Larsen, 
Hanne Clausen, Bjarne Rasmussen og Georg Schønemann.    
  

Fraværende:  Morten Adel Larsen..

Dagsorden / referat:               Tovholder:

1. Sidste referat/bemærkninger
Beslutningen om at opkræve et bestemt beløb for ”Askesejlads” er stødt 
på nogle ansvarsmæssige forhold, som vi ikke fra begyndelsen havde taget 
højde for.  Derfor ruller vi beslutningen tilbage, således at de pårørende, 
efter eget valg, 
kan donere et beløb til Sejlklubben.

Vi har fået positive tilbagemeldinger fra ScanCap-klubben og FTFL for 
deres lån af klubhuset. Især har ScanCap-klubben udtalt ønske om et tættere 
samarbejde, f.eks. om stævner og Agersø Rundt.

2. Nyt fra formanden.

TakForHjælpen festen afholdes den 9. februar kl. 18.30
Vi laver en speciel invitation, der rundsendes via udvalgsformændene.            Georg / Lars J

Vi skal have udarbejdet en velkomstskrivelse til nye medlemmer,  
hvor skal vi synliggøre klubbens struktur og aktiviteter.            Georg

Vinterens aktiviteter blivber ajourført løbende og slås op via facebook og 
Info-skærmen i klubhuset.            Kasper / Carl A

            Der har været en positiv kontakt til et nyt emne til kassererposten. 
            Dette arbejdes der videre med, ligesom emner til øvrige ledige
            bestyrelsesposter undersøges.            Kasper
            Lilleskovens Børnehave takkes for deres fine juleudsmykning af klubhuset, 
            der er blevet en tilbagevendende tradition.



3. Nyt fra A.m.b.a.

A.m.b.a. rykkes for svar vedr. stillingtagen til vores serviceaftale. Fritz

Vi havde et yderst spændende fællesmøde med A.m.b.a. omkring havnens 
fremtidige udvikling. Der blev luftet rigtig mange ideer, som havnen efterfølgende 
vil arbejde videre med.
Fra sejlklubbens side ønskede vi en principiel stillingtagen til vores 
råskitse og placering af et nyt juniorhus. Fritz

Vi vil forespørge A.m.b.a. om evt. tilskud til afholdelse af Agersø Rundt 2018. Georg

4.   Nyt fra kassereren.

Når der tages hensyn til salg af H-både samt tilskud til projekt Andedam, 
ligger vores likviditet på sammen niveau som forrige år.

Der arbejdes med at udforme budget for 2018. Inge

            Kommunen ansøges om tilskud til omkostninger med uddannelse 
            af nye instruktører. (kursusafgifter) Inge
             
            

5.  Nyt fra udvalgene.

Kapsejlads:

           Årets Julestue var som sædvanlig velbesøgt, - ja fuldt hus.

Junior:

           Der er tilmeldt fire instruktører til uddannelse under Dansk Sejlunions 
           kursusrække.
           
           Juniorafdelingens julestue var også velbesøgt af både ungdomssejlerne 
           og deres forældre.

Sejlerskolen:

Der er udarbejdet en ansøgning til NodeaFonden om stilskud til køb af 
en Drabant 24.
Vi kan forvente svar ca. april 2018.

      6.  Eventuelt:

Forslag til næste ordinære bestyrelsesmøde:

           Tirsdag den10. januar 2018 kl. 17.00. Referant: Georg Schønemann


